

**New Life Psychiatric Rehabilitation Association**

**Open Quotation Notice**

**Quotation Invitation for Fitting-out Work for cafe330 at  
Portion of G/F, New Main Building, Kwong Wah Hospital,  
25 Waterloo Road, Yau Mai Tei, Kowloon**

Quotation for Fitting-out Work for cafe330 is hereby invited.

Issue date: 13 June 2023 (Tuesday)

Closing date: 28 June 2023 (Wednesday)

Contractors who are interested to submit quotation offers shall contact by email to [se@nlpra.org.hk](mailto:se@nlpra.org.hk) to obtain the quotation documents.

Preferable Attributes of the contractors:

1. Technically competent and financially capable Contractor with relevant qualification enlisted in Buildings Department; and
2. Experience in renovation in café

A briefing session would be arranged on site on 19 June 2023 (Monday) at 10:30 a.m. Please return the reply slip enclosed in the quotation documents by 2 p.m. on 16 June 2023.

Quotation submission shall be enclosed in a sealed plain envelope clearly marked on the outside with "**Quotation for Fitting-Out Work for cafe330 at Portion of G/F, New Main Building, Kwong Wah Hospital, 25 Waterloo Road, Yau Mai Tei, Kowloon**" and to be addressed to :

New Life Support Enterprises Ltd.

Room 402, Wofoo Building, 204-210 Texaco Road, Tsuen Wan, NT

on or before 12:00 noon on 28 June 2023.

For any enquiry in connection of this quotation, please send email to [se@nlpra.org.hk](mailto:se@nlpra.org.hk).

New Life Psychiatric Rehabilitation Association does not bind itself to accept the lowest quotation or any quotation and reserves the right to negotiate with any bidder about the terms of the offer.

New Life Psychiatric Rehabilitation Association

13 June 2023

新生精神康復會  
公開報價公告

九龍油麻地窩打老道 25 號廣華醫院新大樓地下（部份）  
cafe330 裝修工程報價邀請

本會現為 cafe330 裝修工程進行報價。

報價日期： 2023 年 6 月 13 日（星期二）

截止日期： 2023 年 6 月 28 日（星期三）

優先考慮條件

1. 技術勝任及財政穩健的承辦商，並持有在屋宇署相關的資格；及
2. 具西式食肆裝修經驗

本會將會在 2023 年 6 月 19 日（星期一）上午 10 時 30 分於上址舉行上簡介會，有意出席者請填妥報價文件內的回條，並於 2023 年 6 月 16 日（星期五）下午 2 時前回覆。

承建商如有意報價，可透過電郵 ([se@nlpra.org.hk](mailto:se@nlpra.org.hk)) 聯絡，以索取報價文件。

報價者必須於 2023 年 6 月 28 日（星期三）中午 12 時前，使用沒有印上公司名稱的空白信封夾附報價文件，信封上註明「**cafe330 裝修工程報價 - 九龍油麻地窩打老道 25 號廣華醫院新大樓地下（部份）**」，交回：

新界荃灣德士古道 204-210 號和富大廈 402 室

新生會企業有限公司

如對本報價邀請有任何查詢，請電郵至 [se@nlpra.org.hk](mailto:se@nlpra.org.hk)。

新生精神康復會不一定採納索價最低的報價書或任何一份報價書，並有權與任何報價者商議批出合約的條款。

新生精神康復會 謹啟

2023 年 6 月 13 日